
 

SMU Solås skole 
Tid: mandag 26.5.25 kl 15.30-16.30 
Sted: Møterom i B-bygget på Solås skole 
 
Tilstede: Kirsti Sævik (rektor), Jorunn Gramstad (ansatt), Laila Celine Myhre Stai (ansatt), Tove Katrin 
Chermette (FAU), Brit Skjæveland (FAU), Kristine Goa (ansatt) og Mona Rabben(politisk 
representant), Tane Høgemark 
Elevrådsrepresentanter: Anna K Norheim, Tønnes Ravndal  og Lone Kyllingstad 
 
Ikke tilstede: Laila Celine, Jorunn, Anna, Lone og Tønnes 
 
 

Sak nr.  Ansvar 

1 
24/25 

Godkjenning av innkalling: Ok SU leder 

3 
24/25 

Informasjon fra elevrådet 
Elevrådsleder: Anna K.Norheim 7B 
Nestleder: Tønnes Ravndal 7C 
Sekretær: Lone Kyllingstad 6C 
 
Elevrådet blir ledet av avdelingsleder Aud Irene Hamre 
 
Saker fra elevrådet: 

● Informasjon om Barn og unges kommunestyre 
● Holder på med å evaluere elevkveldene, 5. trinn har kommet 

med sine meninger. 6. og 7.trinn kommer med sine meninger i 
uke 22 

Rektor og 
elevrådet 

4 
24/25 

Informasjon fra  FAU 
● Ingen ny informasjon å komme med siden sist.  
● 17.mai hadde god inntekt og det var godt organisert. 

FAU tar en grundig evaluering på neste FAU møte med 
Monica Castle 

FAU 

7 
24/25 

Trygg skolevei 
● Overgang fra barnehagen til Gjesdalhallen i 

Husafjellveien- mangler fotgjengerfelt. 
 
 

Rektor/ 
Mona 



 

 
Noe nytt fra politisk hold? 
Vi har ikke hørt noe. Mona vil sende ny mail til 
kommunedirektøren. 

 

8 
24/25 

Informasjon fra rektor 
● Hærverk i B bygg av elever 16.mai 
● Begrenset skolegård pga utbygging har vært fra 

skolestart til nå. Status? Svar fra Risa: 
Grunnen til at gjerdene enda står er fordi vi ferdigstiller gravearbeider i 
skråningen over skolen. 
Vi regner med dette arbeidet er ferdig ila 2 uker og fjerner da 
byggegjerder så fort vi er ferdige. 
  

 
 
 

rektor 
 

9 Etterspør hvordan det går med varmtvann i dusjene i 
Gjesdalhallen. Lone sier at det er enten kaldt eller varmt. SU 
håper at Mona Rabben oppdaterer SU i denne saken. 
 
Svar fra byggforvaltning: 
Det ble gjennomført befaringer med rørlegger i 2024. Vi mottok 
et tilbud på utskifting av varmtvannsbereder, samt installasjon 
av nye vannledninger og dusjpanel. Kostnadsrammen var 
imidlertid på ca. 2 millioner kroner, noe som ikke lot seg 
gjennomføre innenfor det daværende budsjettet. Det ble vurdert 
som lite hensiktsmessig å gjennomføre enkle og rimelige tiltak, 
da disse ikke ville løse problematikken. 
  
I 2025 ble det bevilget midler til nødvendige oppgraderinger. 
Prosjektet ble igangsatt, og det ble gjennomført en ny befaring 
tirsdag 20.mai sammen med rørlegger. Hensikten med 

Mona 



 

befaringen var å innhente pris for tilpasning av tekniske anlegg 
som forsyner bygget med varmt og kaldt vann. 
Dagens kapasitet er utilstrekkelig, både når det gjelder 
varmtvann og dimensjoneringen av rørene. Rørlegger arbeider 
nå med å utforme en ny løsning, inkludert fjerning av 
eksisterende opplegg, for å sikre tilstrekkelig kapasitet – også 
med tanke på fremtidige behov. Vi legger vekt på energivennlige 
systemer med integrert overvåkning av forbruk og forebygging 
mot legionella. 
  
Videre framdrift 
Vi forventer å motta pristilbud innen 1–2 uker. Etter dette vil vi 
evaluere tilbudet og engasjere relevante rammeavtalepartnere 
(rørlegger, elektriker m.fl.) til oppdraget. 
 
Mona vil fortsette med å etterspørre fremdriften i denne 
saken. Vi tar opp status på SU møte i høst. 

10 Gjennomgang av skole/hjem samarbeidet. Vi ser gjennom 
fanene sammen på møtet 
 
SMU ønsker at det skal bli litt tydeligere krav til foresatte om 
f.eks meldinger. Tydeliggjør det med hva som er sensitivt og hva 
som ikke er. Gjennomgang på foreldremøter og presisere gode . 
kjøreregler 
 
SMU kunne ønsket at det var tydelig plassering i aulaen på 
fellessdelen også (klassevis) 
 
Nye elever i klassene: Det må sendes ut ny oppdatert 
klasseliste når noen flytter eller kommer til. Skolens ansvar. Ved 
nye elever skal kontaktlærer informere foreldrekontakter slik at 
de kan ta kontakt med nye foreldre. Se punkt i oversikten.  
 
Presiser det med hva de to sosiale arrangementene kan/bør 
være som foreldrekontaktene skal ta ansvar for hvert år for sitt 
trinn. 
 
Rektor tar innspillene med til videre bearbeiding av skole/hjem 
samarbeidet. 

rektor 

11 Evaluering av møtene: 
Vi har hatt 3 møter dette skoleåret, og det er vi fornøyde med. 
Det har vært kjekt å ha med elever i SU og SMU. De har vært 
med på 2/ 3 møter. 
En bør være i dialog med elevrådsrepresentanter om tidspunkt 
for møtene til neste skoleår 
 
Viktig at politisk representant deltar på møtene og holder i saker. 
 

SU leder 



 

 
 
 

Eventuelt 
Hvordan ser elevene på mangfold og kunne det vært snakket 
mer om i skolehverdagen? 
 
Saker som ønskes å tas opp i SU/SMU bør meldes inn i 
forkant til Kirsti. Send på mail; kirsti-sa@gjesdalskolen.com 
 
 

 
Brit 

 


